

# IHEIR-CM 除霉剂

---

【产品型号】iHeir-CM

【产品规格】25KG/桶

【外观颜色】透明无色

【包装规格】1KG/5kg/25kg

【主要用途】清洁已发霉产品表面霉斑，霉菌，杀灭隐藏的材料深处的霉菌孢子，降低再次发霉的风险。

【使用方法】在墙壁发霉部位喷涂，将表面霉菌杀掉。

iHeir-CM Anti-mold Cleanser

Product model:iHeir-Clean

Product standard :25L/drum

Appearance and colour: transparent and colourless

Packing specification: 1L /5L/25L

Majoy usage:Clean moldy leather surface which was pecky and grew mould.Killing hidden deep in the material of mold spores, reduce the risk of the mould again.

## 产品介绍 Product introduction

iHeir-CM 除霉剂，具有清洁除霉杀菌的特性。它是一种极其安全环保和高活清洁杀菌产品，其成分由表面活性剂与清洗剂、分解酶活性物、杀菌剂复合组成，不含漂白成分及 VOC 等有害物质。iHeir-CM 外观为液体。能强力去污、不伤皮面、防静电、快干、不留痕迹，且能使处理后具有饱满的手感及增加产品价值感，能在相对湿度较大的环境下杀死清除生长的毛霉、青霉、孢子霉、交链孢霉、曲霉、真菌类细菌，杀菌除霉效果显著。对材料无伤害，处理后的材料表面色泽一致性好，并且对人、畜无毒，不造成二次污染，符合欧盟环保要求。

iHeir - CM ( Anti-mold Cleanser), also called Mold removing agent, having characteristics of removing mold and sterilizing.It is a extremely safty ,environmental and high activity Cleanser.Its composition made up of surfactant, detergent, decomposition of enzyme activity, fungicide ,excluding bleaching compositions and harmful material such as VOC.Advantages of iHeir-CM:decontaminating strong,cleaning mildew spot clean, no harm for leather surface , anti-static, quick drying, no trace.It can make full hand feeling and increase product value after processing.It can kill penicillium ,mould spore, lternaria,aspergillus,fungus ,under a large relative humidity.No harm to the material, the surface 's color is fully good after processing .And non-toxic to human and livestock, which no secondary pollution for environment, because our product was comply with the EU .

## 使用范围 The use scope

仓库、地下室、墙壁、竹材、工艺品、石膏板等。

## 包装规格 Packaging Specification

iHeir-CM 除霉剂工业采用 25KG 蓝色四方塑料桶包装，请将本产品放在阴凉干燥的地方，且儿童不宜接触，避免接触到口、鼻、眼睛等，如接触到眼睛或口鼻，请立即用大量清水冲洗。

iHeir - CM cleanser using 25 L blue square plastic packaging for industry, household packaging using 500 ML of artificial watering can. Please put the product in a cool, dry place where under a normal temperature. In addition, keep away from children . Don' t touch the mouth, nose, eyes, etc. If access to the eyes or nose and mouth, rinse immediately with plenty of water, please.

**注意事项：本产品属于环保产品,但不排除个别人会产生过敏现象,因此建议使用橡胶手套和口罩操作,若不慎皮肤与药剂接触,可使用肥皂水清洗,产品若滴入眼中,应立即使用清水冲洗,若比较严重者,建议立即就医.**

Notice: This product belongs to the environmental product, but does not exclude individuals will appear allergic phenomenon, so it is recommended that user use rubber gloves and masks when operating. If the skin contact with the agent immodestly, please use soap- water to clean. If

the product drop in eyes, please use a lot of water wash immediately.If the condition were more severe , we suggest that see a doctor immediately.